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číslo 310 

ZPRÁVY Z RADNICE 

 
Proč jsem nesundal portrét prezidenta ?  

Na základě velmi diskutabilní a problémové amnestie vyhlášené prezidentem naší republiky se začaly objevovat 
různé protesty a petice, či dokonce žaloby a prohlášení, ať politiků, či skupin občanů apod. Jedním z forem 
protestu proti amnestii bylo i rozhodnutí některých starostů a dokonce i ředitelů škol o odstranění portrétu 
prezidenta ze svých kanceláří, či prostor radnic a škol.  Dokonce média uváděla číslo 500 starostů, což není 
málo, je to téměř desetina z celkového počtu měst a obcí. Já jsem se k tomuto kroku nerozhodl, byť též vůbec 
nemám radost, natož abych podporoval rozsah takovéto amnestie, zvláště s přihlédnutím ke skutečnosti, že je to 
amnestie při příležitosti 20. výročí samostatné České republiky. Vidím tento krok jako gesto, ale dosti zásadní 
v demokratickém uspořádání společnosti, vnímám hlavu státu jako legitimního představitele a není možné sám o 
své vůli jako představitel městyse takto znectít jeho autoritu. Pokud bude pan Václav Klaus prezidentem, bude 
jeho místo na zdi starostovy kanceláře stejně jako tomu bylo v případě portrétu Václava Havla. Můžeme mít, a 
dokonce je přirozené mít výhrady, či rozdílné názory, ale neuchylujme se k násilnostem a destrukci v jakékoliv 
podobě. Nebráním osobu Václava Klause a už vůbec ne rozsah a způsob jím vyhlášené amnestie, ale bráním 
institut prezidenta jako nedílnou součást demokratického uspořádání v naší zemi. 

Slevy ve Wellness Hotelu Frymburk pokračují pro frymburské ob čany i letos.  

Při jednáních v lednu tohoto roku s vrcholným představitelem Wellness Hotelu Frymburk Ing. Křemenem bylo 
potvrzeno, že slevy pro frymburské občany na vybrané služby, hlavně na užívání plaveckého bazénu, budou 
platit i  v letošním roce. Jedná se 40% slevu. O existenci nároku na slevu musí občan sám požádat, resp. 
upozornit obsluhu recepce včas, tj. ihned po objednání si služeb, tedy ještě před placením. Je přirozené se 
prokázat i průkazem totožnosti v případě požádání, ne všichni se známe.  

Změna ve správě lesů městyse. 

Jak je drtivé většině obyvatel našeho Frymburku známo, vlastníme něco málo přes 500 ha lesů, na kterých 
hospodaříme. Hospodaření v lese má ze zákona na starosti tzv. odborný lesní hospodář. Nám od roku 2007 
vykonával tento dohled a odbornou správu lesník pan Radek Märtl. Na základě rozhodnutí zastupitelstva z ledna  
tohoto roku došlo ke změně v osobě odborného lesního  hospodáře a od 1.2.2013 bude pro městys tuto činnost 
vykonávat místní lesník pan Jan Řepa.  
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Důsledněji proti neplati čům nájemného. 

Bohužel i v našem městysu jsou nájemníci, jež považují placení nájemného až za cosi posledního, nedůležitého, 
bohužel často až za nákup cigaret, alkoholu, zaplacení si různých radovánek, dárků a jiných požitků. 
Zastupitelstvo městyse udělilo na základě seznamu neplatičů pokyn úřadu městyse, aby okamžitě zpřísnil dohled 
a vymáhání pohledávek s tím, že je nutné u těch neplatičů, jež nedodržují podmínky placení nájemného 
pravidelně či je jejich platební morálka  špatná, bezodkladně podat žalobu na vyklizení bytu. V případech, kde 
existuje uživatel bytu bez smlouvy a to i bez ohledu, že se jedná o rodinu s dětmi, podat bezodkladně podnět 
Policii ČR na zahájení trestního stíhání ve smyslu protiprávního užívání cizí  věci. Někteří tzv. rodiče se 
domnívají, že se za děti schovají a že se jim nemůže stát, že budou vystěhováni, což je omyl.  

Kácení stromů v intravilánu  městyse.  

Každý rok se zabýváme skutečností, že je třeba odstranit tu či onde nějaký vzrostlý strom z toho a toho důvodu. 
Rád bych spoluobčanům objasnil, jak v takovém případě úřad městyse postupuje.  Vzrostlé stromy v centru, 
v obytné zóně jsou  vždy svým způsobem jistým zdrojem rizika a to hlavně pádem větví, či přímo samotného 
stromu. Z toho důvodu je nutné  po celý rok pravidelně sledovat, resp. monitorovat jejich stav. Není na tom až 
zas  nic tak složitého, prostě sledujeme při běžné každodenní údržbě veřejných prostranství a to jak sílu 
odpadnuvších větví, jejich stav, zda jsou suché apod., tak hlavně stav koruny stromů, ta nejvíc napoví o jeho 
celkové kondici. Když už se nám nezdá stav dobrý, ještě máme a též využíváme názor odborníka, který se 
zabývá stavem stromů v městech profesionálně.  Také se samozřejmě snažíme  zjistit stáří stromů dle dotazů u 
déle žijících, u našich pamětníků. Proč toto vše sděluji, ne, nebojte se, nechystáme žádné plenění naší zeleně, jen 
chci sdělit, že když už k nějakému odstranění stromu dojde, tak tomu vždy předchází nějaký smysluplný důvod a 
proces. Nicméně v průběhu měsíce února dojde k pokácení dvou již přestárlých více jak padesátiletých bříz u 
schodiště z parku žen směrem ke kulturnímu domu. Právě, že se jedná o břízy jež jsou tzv. rychlerostoucí 
dřeviny s nedlouhou dobou životnosti  a u nichž se naplnily obavy z jejich stavu vzhledem k bezpečnosti výše 
popisované. Po jejich odstranění dojde k nové výsadbě ale již ne bříz ale líp, kde budeme moci i lépe vyčlenit 
přesné místo jejich  osazení, myslím tím vzhledem k existenci chodníku, podzemních sítí apod.  Na základě 
požadavku Povodí Vltavy dojde k odstranění smrků u převozu, jejichž kořeny narušují  břeh jezera a  zároveň 
cyklostezku, což je i značně nebezpečné pro cyklisty a inline bruslaře. Obecně k řešení náhradní výsadby stromů 
se mi velmi zamlouvá myšlenka vytvoření území, kde by každý, kdo obdrží povolení k odstranění vzrostlého 
stromu měl za povinnost vysadit dva nové. K tomu musí být rozumně vybrána jak lokalita, resp. pozemek, tak 
přirozeně i druhová skladba nových dřevin. Toto budeme projednávat s naším nově ustanoveným lesním 
hospodářem, lesníkem  panem Janem Řepou.OOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOO 
                                                                                                                                                    Oto Řezáč - starosta                                                   

V měsíci únoru 2013 bude pracovnice ÚM přítomna na radnici v sobotu 16.2.2013 od 8,00 do 12,00 hodin. 
Zasedání ZM se bude konat  27.2.2013 od 17,00 hodin v obřadní síni ÚM Frymburk. 

 

Na základě jednání starosty městyse s vedením Nemocnice Český Krumlov byla změněna pracovní doba 
naší lékárny. V únoru namísto pondělí bude otevřeno v úterý dále středu a pátek od 08,30 do 11,30 hod. 

 

BLAHOPŘEJEME 

V měsíci únoru blahopřejeme těmto spoluobčanům: 
Toušek Josef                         60 let                                                                       Zbořil Vratislav              73 let 
Kozojedová Jiřina                 65 let                                                                       Hadač Karel                   75 let 
Miko Milan                           65 let                                                                       Brom Karel                    77 let 
Tichovský František             65 let                                                                        Štěpán Jan                     78 let 
Salzer Jaroslav                      73 let                                                                       Tesková Zdeňka             85 let                                        
Kápičková Anna                   73 let                                                                       Toušková Jiřina              86 let 
Týmal František                    73 let                                                                       Bártíková Marie             91 let   
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Městys Frymburk pronajme bytovou jednotku 1+2 v čp. 76 (pokoj 23,5 m2, pokoj 18 m2, kuchyň 12,7 m2+ předsíň, 
koupelna + WC +  sklep). Nájem  2500 Kč, zálohy na služby cca 1200 Kč, elektrické vytápění.  
  
Městys Frymburk pronajme bytovou jednotku 1+1 v čp. 137 (pokoj 20 m2, kuchyň 9,5 m2 + předsíň, koupelna + WC +  
sklep). Nájem  1700 Kč, zálohy na služby cca 2500 Kč, dálkové vytápění.  
Žádosti předkládejte dle schválených všeobecných podmínek pro přidělení bytů (www.frymburk.info ) do 22.2.2013.  
 
   

Frymburk opět světový 

Již 8. mistrovství světa v jízdě na ruském bobu se konalo v sobotu 26.1. 2013 opět ve Frymburku. 
V nádherném ,,sibiřském" počasí to dopadlo takto : 
 
Muži                                   Ženy                                                 Děvčata                                        Chlapci 
1. Tomka Václav              1. Baldová Markéta                           1. Marešová Michaela               1. Dibďák Daniel 
2. Řezáč Martin                2. Dvořáková Kristýna                      2. Dibďáková Kateřina              2. Mrázik David 
3. Hrubeš Karel                3. Dibďáková Zdeňka                        3. Jandová Baruška                   3. Hajsák Tomáš 
 
Celkem se zúčastnilo 68 závodníků. 
OS Lipno - Dunaj děkuje sponzorům: městys Frymburk, Hotel Kupec, krumlovské Regionální muzeum 
(J.Račák). 
Dále chci poděkovat všem kamarádům, kteří si udělali čas a pomohli tuto akci uskutečnit. 
                                                                                                                        Za OS Lipno – Dunaj   Nekola Martin 

Údaje z frymburské meteostanice našeho městyse a základní školy 

17. listopadu 2012 byla uvedena do provozu profesionální meteostanice, umístěná na zahradě u hřiště Základní 
školy Frymburk. Asi bude pro mnohé frymburské občany zajímavé se vždy zpětně seznámit s měsíčními 
statistikami teplot za uplynulý měsíc.  

Prosinec 2012:   Leden 2013:

Průměrná teplota (7, 14, 21 h) -2.0°C 
Průměrná teplota (všechny hodnoty) -2.2°C 
Nejvyšší teplota - 05.01. 10:45 5.8°C 
Nejnižší teplota - 24.01. 07:45 -14.0°C 
Průměrná teplota v 7 h -3.1°C 
Průměrná teplota v 14 h -1.2°C 
Průměrná teplota v 21 h -2.5°C 
Průměrná maximální teplota -0.3°C 
Průměrná minimální teplota -4.4°C 
Nejteplejší den (max. prům. teplota) - 05.01. 4.8°C 
Nejchladnější den (min. prům. teplota) - 26.01. -9.9°C 
Klasifikace dnů 
Arktické: 0 
Ledové: 15 
Mrazové: 23 
Chladné: 29 

 

Bližší informace z naší meteostanice i mnoha jiných z celé Šumavy naleznete na internetu zde: 

http://www.pocasi-volary.cz/frymburk/                                                                         Tak ať je zima jak má být. Luboš Krejza 

 

 

Průměrná teplota (7, 14, 21 h) -1.3°C 
Průměrná teplota (všechny hodnoty) -1.5°C 
Nejvyšší teplota - 24.12. 12:45 11.1°C 
Nejnižší teplota - 13.12. 08:20 -16.7°C 
Průměrná teplota v 7 h -2.5°C 
Průměrná teplota v 14 h 0.3°C 
Průměrná teplota v 21 h -1.9°C 
Průměrná maximální teplota 1.7°C 
Průměrná minimální teplota -4.7°C 
Nejteplejší den (max. prům. teplota) - 24.12. 6.4°C 
Nejchladnější den (min. prům. teplota) - 13.12. -10.8°C 
Klasifikace dnů 
Arktické: 0 
Ledové: 11 
Mrazové: 26 
Chladné: 30 
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Šumavská 30 v Nové Peci 

První stupeň ZŠ Frymburk se 25.1. 2013 účastnil závodu na běžkách Šumavská 30 v Nové Peci.  I přes to, že 
většina našich žáků stála na běžkách úplně poprvé, bojovali opravdu ze všech sil a musím říci, že jsme si celé 
dopoledne opravdu užili. OOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOO 
Do cíle se podařilo dojet všem. Dokonce si někteří chtěli i závod zopakovat. Mladší žáci jeli jeden kilometr, 
starší kilometry dva. Ač jsme si jeli závod pouze vyzkoušet, podařilo se dvěma žákyním z 5. ročníku dokonce 
bodovat ve své kategorii. Rózka Nekolová obsadila druhé místo a Klárka Řepová  třetí místo a domů tak 
odjížděly s poháry. Oceněni však byli všichni. Každý dostal medaili a diplom, jako upomínku. 

Jménem školy bych ráda poděkovala za pomoc při obsluze dětí panu Martinu Nekolovi, panu Miroslavu 
Maurerovi, panu Františkovi Juhaňákovi a panu Martinu Řezáčovi. Dále půjčovně Sport Řezáč Frymburk a 
půjčovně Lipno Centrum, které dětem zdarma zapůjčily lyžařské vybavení.                                                                   

 

 

                                                                                                                      Za ZŠ Frymburk Mgr. Libuše Pekařová                             

Vyhodnocení výstupů na Martu za rok 2012 

Martolezci zbystřete, už je to tady, velké finále – vyhodnocení výstupů na Martu za celý úvodní rok 2012! 
Spočítat všechny dny a výstupy u jednotlivých martolezců dalo několika lidem pořádně zabrat, protože se tato 
zdravá aktivita zalíbila mnoha frymburským občanům napříč celým věkovým spektrem. Níže prezentujeme vždy 
pouze výsledky nejpilnějších martolezců, ale další (vždy všech nad 10 dnů a nad 10 výstupů za rok) jsou 
zveřejněny přímo na Martě vedle knihy výstupů, tak se tam zajděte podívat. 

Sčítají se vždy výsledky ve dvou disciplínách: a) počet dnů v roce s minimálně jedním výstupem na Martu, 
b) počet výstupů za rok. V obou kategoriích se našli borci, kteří dosáhli až těžko uvěřitelných, ale přesto 
pravdivých výsledků.  

Nejčastějšími martolezci byli jednoznačně Martin Nekola s 316 dny, kdy se dotknul prvního schodu před 
kapličkou Sv. Anny. Sami si spočtěte, kolik dnů v roce na vrcholu chyběl, moc jich není! Následovala jej 
s podobným výsledkem paní Anna Petrášová s 296 dny. Vzhledem k věku a ke skutečnosti, že se do zdolávání 
vrcholu Marta zapojila až později v průběhu roku, je to výkon úctyhodný! Třetím nejčastějším návštěvníkem 
naší frymburské dominanty byl Martin Řezáč s 256 dny, který se proslavil především časy výstupů, které jsou 
datovány vždy velice časně kolem šesté, maximálně sedmé hodiny ráno. 

O nejpilnějším vrchaři v druhé kategorii nebylo již dlouho před koncem roku pochyb. Stal se jím pan Zdeněk 
Dolejš s 538 výstupy za rok! Kromě jiného to znamená, že na křížové cestě odchodil za rok pěšky s holemi 
téměř 600 km (pěšinka podél křížové cesty se díky tomu prošlapala asi o 3 cm níže) a přitom absolvoval celkové 
převýšení přes 50 výškových km.  Dalším údajem je, že v průměru zdolal vrchol Marta 1,5 denně po celý rok. 
Neuvěřitelné! Druhý byl Martin Nekola s 371 výstupy a třetí Luboš Krejza s 370 výstupy. To je průměrně 1 
výstup na den v roce. 



 5 

Zajímavých výkonů dosáhli i Miroslav Petráš, který celkem 62x na Martu vyjel na kole (Luboš Krejza 46x a 
Martin Řezáč 45x) a Zdeněk Dolejš, který celkem 13x zdolal Martu na běžkách i v na sníh celkem skoupé 
minulé zimě (Martin Nekola 7x, Luboš Krejza 6x). Pouze doufám, že se v dohledné době budeme potkávat na 
vrcholu Marta nejen s běžkaři, ale i lyžaři na sjezdovkách a náš kopec bude opět sloužit i jim. 

Byl zahájen nový rok výstupů, kniha výstupů 2012 byla pečlivě uschována a do schránky na vrcholu byla 
uložena kniha nová. Novinkou je, že si každý martolezec počítá své dny a výstupy sám a ke každému zápisu 
do knihy tedy uvádí vždy celkový počet dní, kdy byl na Martě od počátku roku a za lomítko pak počet výstupů 
od počátku roku.  

Nezapomeňte se připravit na druhý ročník pochodu pro malé i velké „Frymburská tisícovka“, který se 
uskuteční opět koncem dubna.OOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOO 
OOO S pozdravem „Martě zdar a martolezcům zvlášť“ za všechny martolezce a oddíl SK Lyžaři-běžci.Frymburk 
FrymburkOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOO 

Frymburská stopa 2013 

Oddíl SK Lyžaři - běžci Frymburk týden po úspěšném reprezentování našeho městyse na Jizerské padesátce 
pohotově využil bohaté sněhové nadílky a uspořádal v neděli 20. ledna další ročník Frymburské stopy. Opět se 
podařilo připravit kvalitní zázemí na fotbalovém stadionu a na frymburských loukách stopořezem „vyříznout“ 
atraktivní závodní okruh.  Pověst Frymburské stopy už dávno přesáhla hranice městyse, a proto nebylo žádným 
překvapením, když se na startu objevila běžkařská esa z našeho okresu.ooooooooooooooooooooooooooo  
Největší radost ze závodů a také hodnotných cen měly děti, které všechny předvedly skvělé výkony.  
Pro nás běžkaře je příjemným zjištěním, že v běžeckých stopách potkáváme stále více místních občanů, které 
srdečně zveme na příští ročník Frymburské stopy.OOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOO 
Oddíl SK Lyžaři – běžci Frymburk  děkuje časoměřičům, závodníkům i fanouškům a těší se za rok na viděnou! 
Zvláštní poděkování patří sponzorům, kteří výrazně přispěli k uspořádání Frymburské.stopy: 
OOOOOOOOOOO  
MĚSTYS FRYMBURK, FC ŠUMAVA FRYMBURK, SPAR BOHÁ Č, WELLNESS HOTEL FRYMBURK, HOTEL MAXANT, 
PENZION U KOSTELA, BUFET U RICHARDA, SPORT ŘEZÁČ, LIPNOCENTRUM, OBCH ŮDEK P. NEKOLOVÁ, RADEK 
MÄRTL, MA-PA DRINK, HM SPORT PLUS Č.K., IVAN RILLICH, OS LIPNO-DUNAJ, SILVINI, GRENZGE NIAL  

VÝSLEDKY  
 
Kategorie: dívky – hvězdičky 
1. místo: Evelína Krejzová  
2. místo: Agáta Krejzová  
 
Kategorie: nejmladší žákyně 
1. místo: Magdalena Krejzová 
 
Kategorie: mladší žákyně 
1. místo: Rozálie Nekolová 
 
Kategorie: starší žákyně 
1. místo: Natálie Řezáčová 
 
Kategorie: dorostenky 
1. místo: Renata Švecová 
2. místo: Dorota Nekolová 
 
Kategorie: dorostenci 
1. místo: Vojtěch Modlitba 
 

 
 
Kategorie: ženy I 
1. místo: Marie Kočová 
2. místo: Renata Švecová 
3. místo: Gabriela Krejzová 
 
Kategorie: ženy II 
1. místo: Dana Vorlová 
2. místo: Jitka Klimešová 
3. místo: Radmila Brtnová 
 
Kategorie: muži I 
1. místo: Filip Bloch 
2. místo: Luboš Krejza 
3. místo: Martin Řezáč 
 
Kategorie: muži II 
1. místo: Jan Petrou 
2. místo: Jiří Chaloupka 
3. místo: Jan Flašar 

                                                                                                                                                     Za  SK Lyžaři – běžci Frymburk  
                                                                                                                                                                      Martin Řezáč,  SKOL 
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Frymburáci na Jizerské 50 v roce 2013 

Za krásného zimního mrazivého nedělního dne (na Jizerce -17°C) a za ideálních sněhových podmínek 
s dostatkem prachového sněhu se celkem 10 lyžařů z frymburského oddílu SK Lyžaři-běžci Frymburk  
vydalo 13.1.2013 do kvalitně upravených stop závodu Jizerská 50, který je naším nejznámějším běžkařským 
závodem a je zařazen do světové série nejvýznamnějších dálkových běhů Worldloppet. Opět přibylo účastníků 
(hlavně zahraničních), opět byla všechna čísla předem vyprodána, ale na rozdíl od minulého roku přálo počasí a 
sněhové podmínky umožnily pořadatelům vytvořit dobré a férové podmínky pro závod. Navíc tentokrát s celkem 
jednoduchým mazáním (grund a 4 vrstvy modrého). Mnoho z Vás závod sledovalo v televizi v přímém přenosu, 
a tak si o něm a o podmínkách ten den v Jizerkách vytvořilo jasný obrázek. 

Frymburáci tvořili s 10ti účastníky jednoznačně nejpočetnější výpravu z městečka s počtem obyvatel do 5000. 
Například ze známého šumavského Ski klubu Šumava, který sdružuje lyžaře-běžce z vícero měst a obcí Šumavy, 
se závodu zúčastnilo pouze 5 borců, přičemž jeden z nich závod nedokončil. Přestože byla konkurence opět o 
něco větší, podařilo se většině frymburských běžkařů si o hezkou řádku míst v celkovém pořadí polepšit. 
Předchozí pilné trénování na Grünwaldu a Schönebenu se vyplatilo. Celkově lze tedy konstatovat, že 
reprezentace Frymburku byla velice důstojná (a to i v pátek večer v kultovní lyžařské hospůdce Na Dolině). 
Obdivuhodné byly výkony Ivana Rillicha, Míry Maurera a Luboše Mrázika, kteří se v podstatě postavili poprvé 
v této sezóně na lyže teprve dva dny před závodem. 

Výsledky našich borců z SK Lyžaři-běžci Frymburk: 
Jizerská 50 2013 

Jméno Pořadí celkem Pořadí kategorie Čas 
Jan Petrou 432 94 – M50 3:13:28 
Filip Bloch 502 304 – M40 3:17:03 
Luboš Krejza 511 125 – M50 3:17:30 
Martin Nekola 914 262 – M50 3:37:02 
Martin Řezáč 1076 556 – M40 3:43:32 
David Hondlík 2104 976 – M40 4:23:33 
Lubomír Mrázik 2520 718 – M50 4:40:16 
Miroslav Maurer 3162 475 – M60 5:06:25 
Ivan Rillich 3282 905 – M50 5:12:11 
Vítězný čas Nora Anderse Auklanda byl 2:12:19 a druhého Lukáše Bauera 2:12:44. Účastníků: 4.878. 

Jizerská 25 2013  

Jméno Pořadí celkem Pořadí kategorie Čas 
Josef Řezáč 147 15 – M60 2:02:15 
Vítězný čas Jiřího Ročárka byl 1:17:08. Účastníků: 916. 

 

POJĎTE SI S NÁMI ZAPLAVAT !!  

Frymburské ženy zvou členky 18.2. 2013 od 16,00 hod. na společné koupání  
do Wellness Hotelu Frymburk.                                                                                                                   

 

       Aqualung Club Frymburk po řádá od 15.6. a 16.6. do 22.6. 2013 
 zájezd s malými dětmi do Chorvatska – kempu v městečku Pakoštane 

info Miloš Boháč tel.:777 788 630 nebo na 
http://www.pinebeach.hr/cz/, http://www.pakostane.hr/hr/smjestaj/kampovi/pine-beach 
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Vážení čtenáři,  

jistě jste si již všimli, že od počátku ledna půjčuji knihy pouze přes databázi v počítači. Díky tomu je možné, 
abyste se již doma podívali, zda-li kniha, kterou byste si rádi půjčili, v naší knihovně je, a to na:  
http://db.knih-ck.cz/clavius/ v oddělení Frymburk . Díky této databázi já také vidím, jak dlouho je každá kniha 
půjčená, proto Vás žádám o včasné vracení, ideálně v rámci jednoho měsíce. Fond knihovny je zdánlivě velký, 
ale pravidelní a hlavně dlouholetí čtenáři si už jen těžko vybírají. Nově zakoupených svazků je ročně 
cca 50 ks a když si knihu vypůjčíte na půl roku, není za chvíli opravdu co číst. Největší problémy jsou 
s povinnou četbou. Jen nerada doporučuji letošním maturantům, aby se spíš než na knihovnu obraceli 
na své starší kolegy, kteří si knihy z knihovny odnesli a již několik let nevrátili.  Vzpomeňte si Vy, 
vystudovaní, na chvíle, kdy jste sami knihy sháněli a pomozte svým mladším kolegům tím, že knihy 
přinesete. Děkuji. 

Připomínám, že knihovna je otevřena dvakrát v týdnu, stále ve stejnou dobu, a to: 
 v úterý 16.30 – 18.30 hod. a v pátek 16.00 – 17.30 hod. Frymburk je malý, knihovna v centru a tak můžete 
zavítat častěji, aby se knihy dostaly ke všem, kteří o ně stojí.  

NOVĚ je v naší knihovně také možnost nahlédnout do frymburských kronik od roku 1945 až do současnosti. 
Neváhejte proto, kroniky opravdu stojí za to. 
                                                                                                                                     Tereza Rillichová, knihovnice 

2. FRYMBURSKÝ MASOPUST 

  Městys Frymburk a Frymburský svaz žen – masopustní spolek, pořádá v sobotu 16. února 2013 již v pořadí  
2. FRYMBURSKÝ MASOPUST. V loňském roce byla tato slavnost obnovena a velmi volně navázala na 
vzpomínky pamětníků, kteří potvrdili pořádání masopustu naposledy v 70. letech, ale bohužel nebyla nalezena 
zmínka v kronice. Celá akce proběhla za slunného počasí, které přilákalo davy přihlížejících diváků. Atmosféra 
v kruhu organizátorů akce a neméně důležitých koledníků byla před samotným zahájením masopustu mírně 
napnutá už jen kvůli zodpovědnosti za důstojné obnovení tradice, jakmile se však koledníci rozezpívali  
a roztančili, tréma byla ta tam! Všichni na loňský první ročník rádi vzpomínají a moc se těší na letošní  
2..Frymburský.masopust.OOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOO
 Slavnostní zahájení a vykoupení práva od pana starosty proběhne před radnicí v 10:00 hod. Hejtman a 
rychtář vyzvou masopustní kolečko k tanci na počest pana starosty a blaha městyse. Na náměstí projde 
masopustní průvod od domu k domu, kde si zatančí a zazpívá s hospodáři a hospodyněmi. Památku zemřelých 
uctí smeknutím klobouků u kostela. V průvodu nebude chybět ani postava Smrťáka, Moučnej, garda, ze zvířat 
medvěd, kobylky a pro zpestření hawajská tanečnice. Masopustní taškařice se za doprovodu hudby bude dále 
přesouvat na hlavní křižovatku před „Frymburskou hospůdku“, kde po zabití medvěda bude od 15:00 hod. hrát 
skupina BUD-BAND.  OOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOO 
Srdečně zveme všechny, kteří se chtějí zúčastnit masopustního dne, ať už v masce, nebo bez masky!OOOOOOO 
 
                                                                                                                Frymburský svaz žen – masopustní spolek 

Poděkování 

 Dne 29.12.2012 se uskutečnil charitativní koncert pro Jana Urbana. Chtěla bych tímto poděkovat kapelám, které 
pro Honzíka zahrály. Jsou to Another Fake Heroes z Horní Plané, Fake Skill z Prachatic, Dirty Lesbian Duck 
také z Prachatic, Crawall z Českého Krumlova a nakonec Vám hrál DJ Jára z Českého Krumlova.  
 Dále bych chtěla poděkovat Janu Markovičovi za půjčení prostor pro uspořádání tohoto koncertu. Největší 
dík ale samozřejmě patří Vám všem,  kteří jste se zúčastnili! Na koncert přišlo přes 100 lidí, a proto se vybralo 
dost peněz, které byly předány Honzovi.OOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOO 
OOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOO 
Takže ještě jednou děkuji moc všem zúčastněným a příští rok se opět shledáme.OOOOOOOOOOOOOOO                                                                                                                                                       

Irena Hartmanová  
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VI. PLES MĚSTYSE FRYMBURK          Máme vyprodáno – děkujeme ☺ 
 
Organizátoři plesu děkují místním podnikatelům za sponzorské dary do tomboly ao  
zastupitelce paní Evě Neumannové za pomoc při organizaci tomboly.  
Velké díky patří Wellness Hotelu Frymburk za zapůjčení sálu ZDARMA.oooooooo  
Výtěžek z tomboly bude věnován naší mateřské školce.  
 
Pro ty, kteří se již nemohou dočkat hlavní ceny od sponzora AUTO LINHART 
BOREK Č.B., posíláme fotografii onoho SKÚTRU „KENTOYA SHARKY“.  
Ples se koná: dne 09.02.2013     začátek od 20:00 hod. 
 
Organizátoři plesu 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

VALENTÝNSKÁ MENU (11.-17.2.2013) 

 
Čirý hovězí vývar z hovězí oháňky s domácími nudlemi 

Špalíčky z mladé vepřové panenky s hříbkovou omáčkou a šťouchanými brambory na mladém cukrovém hrášku 
Jahodová valentýnská srdíčka 

260,- Kč 

Thajský vývar s masovými knedlíčky a skleněnými nudlemi 
Thajské tygří krevety v jemné chilli omáčce  se zeleninovým salátkem a dušenou jasmínovou rýží 

Tapiokový dezert s cukrovým melounem a kokosovým mlékem 
 

390,- Kč 
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WELLNESS AKCE  
 
HOT & SWEET – relaxace, odpočinek, uvolnění 
Speciální nabídka pro ženy v chladných zimních měsících: 
- 60 minutová relaxační celotělová antiage masáž kvalitním přírodním olejem s esencí červeného pomeranče a   
jemným aroma skořice  
- pití lahodného ovocného čaje v odpočinkové zóně 
- 120 minutový pobyt v saunovém světě  
Platnost akce: 11.1. - 30.4.2013 (pouze od 14 do 22 hod., v neděli do 21 hod.) 
Cena:   990,- Kč 

V. JARNÍ PLES WELLNESS HOTELU FRYMBURK   
Oblíbený ples našeho hotelu se letos uskuteční dne 30.3.2013. 
 Program večera: 
- 2 taneční show skupiny Caramelka  
- jako hlavní host letos vystoupí Ruda z Ostravy  
- k tanci a poslechu zahraje skupina Swing Band Agria 
- v lobby baru proběhne diskotéka DJ Toma Herbera z Rádia Kiss Jižní Čechy 
- v průběhu večera bohatá tombola 
 
Vstupné: Restaurace – 350,- Kč       V ceně vstupenky je již welcome drink a drobné občerstvení. 
Vstupenky budou v předprodeji od 1.3.2013 v hotelové recepci. Kompletní program představíme příští měsíc. 

 

FRYMBURSKÝ ZPRAVODAJ 
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Řídí redakční rada: O.Řezáč, M.Šuníková 
Zodpovědný redaktor: S. Märtlová, tel. 724 966 060 
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